

苏州创泰合金材料有限公司

社会公益及捐款

社会公益 92
93
苏州创泰合金材料有限公司 2022年度 ESG 报告

苏州创泰始终将履行社会责任扛在肩上，用各种方式方法回馈社会，积极投身公益事业，用行动传递温暖和爱心。

Suzhou Chuangtai has always carried social responsibilities on its shoulders such as contributing to society with various methods, active participating in public welfare undertakings and delivering warmth and love with actions.

一是捐赠资金或物资。公司自成立以来，每年都会捐赠一部分资金用于扶贫、助残、救孤、济困、赈灾等公益事业。同时，公司加入当地慈善会，积极参加各类慈善活动。

The first is to donate funds, goods and materials. Since establishment, the Company has donated a part of funds every year for public welfare such as helping elderly, assisting the disabled person, adding needy and relieving disasters. At the same time, the Company joined local charity society and actively participated in various charity activities.

二是参加或开展各类公益文化事业。公司积极参加当地政府和公益组织开展的各类公益文化活动，并连续多年赞助冠名当地举办的国际龙舟赛、运动会等各类文化体育赛事。

The second is to participate in or launch various public cultural welfare undertakings. The Company actively participates in various public cultural welfare activities organized by local government and public welfare organizations, and has sponsored various culture and sports events with title such as international dragon boat races and sports meetings held in local area for many continuous years.

三是开展志愿服务。公司积极组织开展各类志愿服务活动，尤其是疫情期间，在做好企业自身防控工作的前提下，不但慷慨解囊捐款捐物，还积极响应当地党委政府及防疫部门的号召，在防疫卡点、核酸检测等方面持续开展多场志愿服务活动，以实际行动践行新时代志愿服务精神。

The third is to conduct volunteer service activities. The Company actively organized and conducts various volunteer service activities. Especially during the epidemic period, on the premise of achieving good work of prevention and control for enterprise, the Company not only generously donated funds and goods, but also actively responded to the call of local Party committee government and epidemic prevention departments. The Company carried out multiple volunteer activities such as epidemic prevention inspection points and nucleic acid testing, etc. to practice volunteer service spirit in the new era with practical actions.

履行社会责任是企业应尽的义不容辞的责任，也是企业的光荣使命。未来，苏州创泰也将不遗余力，继续投入更多资金、人力物力在公益事业中，为社会发展贡献自己的力量，让更多人受益，共同创造美好未来。

Fulfilling social responsibilities is an obligatory duty and glorious mission for enterprises. In the future, Suzhou Chuangtai will spare no effort to continue donating more funds, manpower and goods in public welfare undertakings for engaging in contributing to social development, benefiting more people and jointly creating a better future.

社会公益

Social welfare

1 社会责任

2 诚信经营

3 环境保护

4 员工权益

11:45
十里漕湖 >

文旅红心 抗疫同行

不止易德龙科技，苏相合作区还有多家企业慷慨解囊，接力助战疫情防控。

其中，江苏美的清洁电器有限公司与辖区人民共渡难关、共克时艰，向一线医护人员及部分基层社区捐赠**20万元**现金、价值**13.38万元**的微波炉，充实抗疫一线物资保障库。

截至2月23日，包括易德龙科技、吴通集团、华亚智能、冯氏实验、美的清洁、创泰合金、卡士酸奶、福沃克汽车、申达汽车、兴禾源复合材料、科阳半导体、凯尔生物、3E产业园、德星技术、艾尔泰流体等24家企业，定向捐赠苏相合作区防疫款物共计**193.98万元**。

11:43
十里漕湖 >

漕湖辖区企业自觉履行社会责任、回馈社会发展，主动向相城区慈善会、漕湖街道慈善会捐款，用于民生保障、公共建设、志愿服务等各项社会公益事业，为推动慈善事业高质量发展贡献力量，让更多困难群体共享经济社会发展成果。截至目前，已有30家企业进行了认捐，总计认捐434万元。

3	福沃克汽车技术(苏州)有限公司
6	鹿邦精工工业(苏州)有限公司
7	卡士酸奶(苏州)有限公司
8	江苏美的清洁电器股份有限公司
9	盛耀玻璃(苏州)有限公司
10	苏州创泰合金材料有限公司
11	苏州申瑞长智能科技股份有限公司
12	苏州申瑞达汽车配件有限公司
13	苏州德益能源科技股份有限公司
14	博爱精密电子(苏州)有限公司

▲捐款企业名单(上下滑动查看)

人人慈善 漕湖有爱

慈善是社会文明进步的重要标志
更是城市文明的重要组成

苏州市山东商会（光彩之星奖/优秀组织奖）捐赠统计表

2020年11月至2021年11月	项目内容（时间，地点，参与单位）		实际捐款捐物金额（万元）	证明人单位，姓名	
	2018年12月	扶贫资金	2.24	苏相合作区	沈磊
	2019年12月	贵州石阡扶贫资金	5.76		
	2022年3月	疫情防控捐助	20		
	2022年9月	慈善会捐款	2		

复制文件禁止复